
ZAPISNIK

sa 16. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska odrZane23. svibnja 2023. godine s poðetkom u
l7 sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na
prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovié, Sonja Borié, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeóa, äeljko Ðermanovié, Tomislav Kralj, MiSa Majkió Vukðevió-
druga potpredsjednica Gradskog vijeéa, Lucija Matkovié, Tomislav Matlekovió, Zvonko
Marincelj, Sanja Miokovió, Karla Petek, Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Ivica Rendulió,
Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Ivica
SipuS i Vesna Stengl.

Odsutni vijeónici: Marko Rafaj i Sreóko Telar-opravdali odsutnost te Robert Grubec

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana KarapandZa Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelié-proöelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraéun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Darko Majió-
direktor trgovaðkog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog
dru5tva Komunalac Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog dru5tva Centar kreativnih
industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak Vanié-direktorica trgovaðkog dru5tva Gradske
trZnice Sisak, Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vrtié,a Sisak Stari, Dubravka Surlan-
ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak, Marijan Bogatió-ravnatelj
Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske galerije Striegl, Tanja Tole
Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka vedrine, Alan Franjkovió-ravnatelj
Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Mario Stipkov-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra
Sisak Ugostiteljstvo i Miroslav Golub-zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 19 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 3 minute.

l. Zoran Sertié postavio je vijeóniðko pitanje gradonaðelnici. Pitanje je vezano uz nogostup u
mjestu Komarevo. DanaT.listopada 2021. godine, vijeónik je rekao daje Hrvatskim cestama
otpremio upit vezan uz nogostup. Do sada nije dobio odgovor. Je li u Gradu Sisku zaprimljena
elektroniðka poruka ili pisani odgovor? Je li itko od nadleZnih preuzeo inicijativu za
rj e5avanj e navedenog problema?

Kristina lkió Baniðek odgovorila je da ima posljednju informaciju sa sastanka onda5njih
ðlanova Vijeéa Mjesnog odbora Komarevo i Hrvatskih cesta reðeno da Hrvatske ceste ðekaju
da Grad Sisak izradi dokumentaciju i rije5i imovinsko pravna pitanja Sto je notorna lai. jer
Hrvatske ceste su investitor pa izraduju i dokumentaciju.
PredloZila je da se zajedno s predsjednikom Gradskog vijeóa napi5e o3tar dopis prema
Hrvatskim cestama kako bi odgovorili hoóe li raditi ili neóe raditi nogostup u Komarevu.
Neka se izjasne zanima li ih to ili ne, da li je u prioritetima ili ga nisu planirali izgraditi u



sljedeóih 5 godina. Tada bismo znali na öemu smo pa moZemo uzeti stvari u svoje ruke i
izgraditi nogostup.

Zoran Sertió bio je zadovoljan dobivenim odgovorom.

2. Tomislav Kralj upitao je Gorana Grguraða u kojoj fazi je izrada projektne dokumentacije, a
koja se radi veó godinu i pol, za Osnovnu Skolu ,,[vana Kukuljevióa'' te kada se oõekuje
poðetak radova i konaðni povratak uðenika u tu Skolu?

Goran Grgurað istaknuo je da se dokumentacija ne radi godinu i pol veó I mjeseci Sto je za
tako sveobuhvatnu dokumentaciju izuzetno kratko vrijeme. Dokumentacijaza investiciju koja
iznosi 50 milijuna kuna, u prosjeku se izracfuje oko godine dana, odnosno godine i pol dana.
Puno bitnije je da radimo sveobuhvatno i kvalitetno. Kompletan Skolski prostor od 3000 m2
obuhvaóen je Projektnim zadatkom. Svih l2 mapa ovaj tjedan je zaprimljeno.
Javna nabava je objavljena te oðekujemo izvodaéa kroz 2 dedna. Odmah nakon toga
obavijestit óemo o tome javnost.
Radimo detaljno i temeljito Sto je izuzetno bitno jer ne smijemo zaboraviti da se radi o obnovi
nakon potresa jer Zelimo uðenike vratiti u Skole kao i na5e kulturne ustanove obnoviti protiv
potresa za sljedeóih 100 godina.

Tomislav Kralj izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom jer ako dobro razumije, 12,8
milijuna kuna iz Fonda solidarnosti neóe biti iskori5teno za obnovu Skole.

3. Sonja Borió rekla je da óe postaviti jedno pitanje gradonaðelnici, a drugo pitanje Maji Del-
Vechio.
Poznato je da se tvrtka predsjednika sisaðkog HDZ-a Tomislava Kralja bavi konzultantskim
uslugama. Da li on svojim znanjem doprinosi i Gradu Sisku?
Hoóe li uskoro biti pokrenut postupak zapra5ivanja komaraca?

Kristina Ikió Baniðek objasnila da, ako se pitanje odnosilo na to da li Grad Sisak posluje s bilo
kojom tvrtkom u vlasni5tvu Tomislava Kralja, odgovor je ne.

Maja Del-Vechio objasnila je da se kontinuirano provode DDD mjere, a koje se provode
sukladno mjerama Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo. Toðno je propisana koliðina i naðin
na koji óe se tretirati komarci. Od poðetka proljeóa kontinuirano provodimo tretmane Sto je
oteZano zbog velikih koliðina oborina. Zbogtoga, pojaðat óemo tempo tretmana komaraca jer
óe ih ove godine bitiizuzetno puno.

Vijeónica Sonja Borió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

4. Filip Pjerobon postavio je pitanja Maji Del-Vechio i Gordani KarapandZa Prica.
Upitao je koji su planovi za rekonstrukciju vodovodne mreZe?

Jesu li konaðno, nakon 6 godina rije5eni zahtjevi Grada Siska prema ministarstvu koje
gospodari drZavnom imovinom te Sto je rije5eno i Sto se jo5 ðeka?

Maja Del-Vechio izvijestila da se Sisaðki vodovod d.o.o. prijavio na poziv u okviru
Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Sklopljen je ugovor o dodjeli bespovratnih
sredstava koji je potpisan u travnju ove godine za iznos od 3,4 milijuna eura. Rijeð je o
rekonstrukcijama vodovodne mreZe na podruðju Grada Siska koje bi se trebale odvijati
tijekom ove i sljedeóe godine.
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Tijekom ove godine oðekuju nas radovi u ulicama u Tomðevom putu, odnosno u ulicama
Toma5a Goriðanca, Vladimira Logomerca, Janka Dujaka, Mihovila Pavleka Mi5kine, Ivana
Fistrovióa, Ivana Cankara te u Capragu ulice kneza Trpimira, kneza Branimira, Trgu hrvatske
drZavnosti i Rade Konðara.

Grad Sisak u dogovoru sa Sisaðkim vodovodom odluõio je da óe nakon svih ovih radova na
rekonstrukciji voclovodne mreZe sve navedene t¡lice biti ponovno asfaltirane tako da óemo
pratiti dinamiku radova Sisaðkog vodovoda tijekom dvije godine.

Gordana Karapandía Prica odgovorila je da, 5to se tiðe zahtjeva koji smo imali prema
Sredi5njem uredu i ministarstvu nadleZnom za upravljanje drZavnom imovinom, potrebno je
istaknuti kako smo do sada dobili tabularnu ispravu za dru5tveni dom u Letovancima, prije
nekoliko tjedana za nogometno igraliðte u Prelo5óici, za djeéje igrali5te Majmunjak u Sisku
Starom, zatim druStveni dom Viktorovac i õesticu neposredno kod dru5tvenog doma. Potrebno
je naglasiti da smo traiili nogometno igraliðte u Komarevu, dru5tveni dom u Bukovskom,
igrali5te u Galdovu Kaptolskom koje je u meduvremenu prije dva-tri mjeseca dodijeljeno
Sisaðkoj biskupiji, dru5tveni dom u Novom Selu Palanjeðkom, nogometno igrali5te u
Hrastelnici, nogometno igrali5te u Odri, ðesticu pored dru5tvenog doma u Odri, a pro5le
godine smo podnijeli zahtjev za kupnju nekretnina koji jo5 nisu rije5eni, a radi se o öesticama
iza Karingtonke te izmedu Prve i Druge ulice na kojima bi se nalazilo parkirali5te.

Vijeónik Fi lip Pj erob on izrazio j e zadovo lj stvo dobivenim odgovorima.

5. Bojan Dadasovié postavio je pitanje gradonaðelnici i pitanje naðelniku StoZera civilne
za5tite Marku Kriðki.
Svjedoci smo neprestanog naslikavanja na projektima koji se financiraju sredstvima iskljuðivo
iz europskog novca, a ne hrvatskim novcem, odnosno novcem poreznih obveznika, na5ih
gradana, osim auto ceste koja se financira novcem svih poreznih obveznika, oðito kao dug
prema ovom gradu.
Õinjenica je da se tim novcem financiraju odredeni projekti na podruðju Grada Siska, a
gradonaðelnica se, za razliku od drugih, ne naslikava na tim projektima, ali zato vrijedno
odracfuje sve projekte. ZatraLio je informaciju s obzirom na mnogobrojne projekte koji se

trenutno realiziraju, u kojoj fazi je projekt Radniõke ulice u Galdovu?
Nadalje, Bojan Dadasovió rekao je da su mu se obratili stanovnici Vurota. Postoji li ikakva
korespoden cija v ezana uz zaÉtitu od pop lava na to m podruõj u?

Sto se tiðe Radniðke ulice, ona je u statusu kao i drugi projekti koje smo obeéali izvrSiti
uvr5tavanjem u Proraðun, kao Sto je odvojak u Petrinjskoj ulici, nogostup u Hebrangovoj
ulici, uredenje Setali5ta Vladimira Nazora, novo parkirali5te iza dru5tvenog doma u
BudaSevu.
Zbog prirode posla i ðinjenice da su svi gratlevinski kapaciteti zauzeti na projektima
financiranima iz Fonda solidamosti, za sada nemamo izvodaðe, stoga óemo iza30.lipnja kada
se iskoriste sredstva iz Fonda solidarnosti te kada izvoclaði budu imali vi5e kapaciteta,
raspisati sve nadeðaje, izmedu ostaloga i za Radniðku ulicu koju éemo ove godine sanirati od
kriíanja sa Savskom ulicom do kriZanja s Poljskom ulicom jer je dugaðka pa bismo sljedeóe
godine pristupili drugoj fazi od V,riäanja s Poljskom ulicom do kraja Radniðke ulice,
odgovorila je Kristina lkié Baniðek.

Marko Kriðka objasnio je da se naselje Vurot nalazi u specifiðnoj situaciji s obzirom da se dio
naselja nalazi u branjenoj, a drugi dio naselja u nebranjenoj zoni od poplava.
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Sto se tiðe nebranjenog dijela, taj dio naselja neóe vrlo skoro biti branjeni dio od poplava.
Veéi problem je prometnica koja prolazi donjim dijelom i koja je ispod razine rijeke Kupe
koju imamo u poplavnoj sezoni. Vjerojatno Hrvatske vode imaju izraðune u kojoj mjeri je
potrebno povisiti nasipe na toj lokaciji. S radovima su zapoðeli od Starog Praðna i Stare
Drenðine. Nadamo se da je projektom obuhvaóeno i naselje Vurot zakoje nemamo konkretnu
korespodenciju.

Bojan Dadasovió izrazioje zadovoljstvo dobivenim odgovorom na prvo pitanje, a u vezi s

drugim pitanjem zatraùio je da se stanovnicima Vurota nasipa cesta uz rijeku Kupu jer sa

svakom poplavom na cestije sve vi5e rupa.

6. Vesna Stengl postavila je pitanje gradonaðelnici o tome koliko je struðna njezina sluZba,
odnosno sluZbe, Sto moZemo vidjeti po neizdavanju rje5enja za komunalnu naknadu koja
gradani Siska ne dobivaju, a kraj je mjeseca svibnja. Sto se dogada, za5to nisu otpremljena
rje5enja, kada óe gradani dobiti rje5enja za komunalnu naknadu te koja óe biti dospijeóa
plaé,anja na tim rje5enjima? Hoóe li morati opteretiti svoj kuóni budZet za svih pet mjeseci
odjednom i hoóe li biti obraðunate kamate?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da u gradskoj upravi rade struðni ljudi, a o tome svjedoði
ðinjenica da gotovo treéina Zupanijske uprave bili su sluZbenici gradske uprave, aizredova
gradskih sluZbenika imenovan je drZavni tajnik koji je svoj posao poðeo uöiti u toj istoj
gradskoj upravi.
Informacija koju vijeónica traíi javno je objavljena na sluZbenim stranicama Grada Siska.
Ukoliko vijeónica ima problema i nije dovoljno struðna u kori5tenju interneta, postoje
sluZbenici gradske uprave koji joj mogu pomoói i ispisati sve odgovore na postavljena pitanja.

Vesna Stengl nije bila zadovoljna dobivenim odgovorima, ali nije traàilapisane odgovore.

Prije postavljanja sljedeóeg vijeóniðkog pitanja, sjednici je pristupio vijeónik Robert Grubec
pa je u odluðivanju sudjelovalo 20 vijeénika.

7. Zeljko Ðermanovió podsjetio je da je Grad Sisak postao ITU Grad. Sto to znaéi za Grad
Sisak i o kojem iznosu sredstava se radi?
Koje parcele su u planu i ima li pomaka nakon dvije godine od prijedloga Grada Siska za
izgr adnju v i 5 estam ben ih zgr ada?

Filip Pjerobon javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika zbog toga Sto vijeónica Vesna Stengl
govori sa svojeg mjesta, a ne za govornicom i vrijeda druge vijeónike.

Silvija MuZek izvijestila je da je pro5li tjedan Gradu Sisku kroz ITU program isplaóeno 22
milijuna eura. Financirat óe se gimnastiðka dvorana u Capragu, cjelovita obnova novog
objekta Gradske knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak, Centar dijeljenih usluga, Kulturni
centar braóe Radió. U razdoblju od202l. godine do 2027. godine, moZemo koristiti sredstva
Sto znaði éakizaprojekte koji su zapoðeti od l. sijeðnja202l. godine.

Gordana Karapandùa Prica odgovorila je da je Grad Sisak dva mjeseca nakon potresao dakle u
veljaði 2021. godine, uputio Agenciji za pravni promet i posredovanje nekretninama dopis
kojim predlaíe realizaciju zajedniðkog programa poticane stanogradnje, akroz koji bi Grad
Sisak osigurao gradevinska zemlji5ta, ureilenje komunalne infrastrukture i prikljuðke na
infrastrukturu i dokumentaciju dok bi APN putem zajedniðkog programa financirao izvodenje
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programa. Radilo se o dvjema nekretninama u Sisku Starom te Sest nekretnina u Sisku
Novom.
Dvije godine od podno5enja tog zahtjeva, promijenjen je zakonski okvir dono5enjem novog
Zakona o obnovi te je u oZujku ove godine APN traZio od Grada Siska oöitovanje o
moguónosti Grada Siska u izgradnji vi5estambenih zgrada. Grad Sisak potvrdio je svoju
spremnost te óe se graditi vi5estambene zgrade na nekretninama u k.o. Novi Sisak i u k.o.
Sisak Stari. tI k.o. Sisak Stari to su k.ð.hr 29318,29319,292/7,294111,29414 i 294117. tJ k.o.
Novi Sisak radi se o k.ë.br. 1566ll, 1567ll, l498ll5 te 162619. S tim u vezi je i prijedlog
dopune dnevnog reda koja se odnosi na ukidanje statusa javnog dobra u opóoj uporabi na
dvjema od tih ðestica kako bi se moglo realizirati raspolaganje nekretninama. Nakon toga
Grad Sisak i APN óe zakljuðiti ugovor o medusobnim pravima i obvezama, a nakon 5to
zgrade budu izgradene biti óe upisane u zemlji5ne knjige.

äeljko Ðermanovió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

8. Tomislav Matlekovió postavio je pitanje gradonaðelnici. Kada óete krenuti s obnovom
dru5tvenog doma, izgradnjom vatrogasnog doma i obnovom prometnica koje su u
katastrofalnom stanju. U centru grada se postavlja novi asfalt na novi asfalt, a u Buda5evu i
Topolovcu se ne mogu zakrpati udarne rupe, a kamoli da se pojaõano odrZavaju?

Kristina Ikié Baniðek utvrdila da je ovo treóa ili ðetvrta sjednica Gradskog vijeóa na kojoj se

govori kako drZava nije shvatila da postoje dru5tveni domovi u Republici Hrvatskoj o5teóeni u
potresu te da ne postoji fond iz ðijih sredstava bi se mogli obnoviti druStveni domovi o5teóeni
u potresu. Õetvrta sjednica, ðetvrti isti odgovor. Prema natjeðajima koji su javno dostupni, mi
ne moZemo prijaviti obnovu dru5tvenih domova. Kad se takav fond otvori bit óemo spremni
obnoviti sve domove.

Tomislav Matlekovié izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom. Rekao je da je
postavio pitanje i za vatrogasni dom kao i pitanje o prometnicama koje se ne odrZavaju te o
makadamskim cestama koje se ne nasipavaju. Zaftaùio je odgovore u pisanom obliku.

9. Zvonko Marincelj upitao je da li postoji okvirni rok kada óe biti izvr5ena sanacija nasipa u
ðijem dijelu su popustile boks barijere i kolika je procjena tro5kova, ne samo tro5kova
sanacije nasipa veó i sanacije poplavljenih objekata?

Marko Kriðka objasnio je da je do probijanja boks barijere do5lo zbog toga jer je taj dio
nasipa koji je privremenog karaktera, vijeónik je dobro primijetio da se taj privremeni nasip
skoro pretvorio u trajni nasip s obzirom koliko traje njegova obnova.
Vjerojatno je i da zbog nedostatka ozbiljnih fìrmi, angaíiraju se fïrme koje, naãalost, nisu
dorasle svom poslu. MoZda nije rijeð o tome u Galdovu, ali je moguóe. Nevjerojatno je da
stanovnici Galdova od mjeseca srpnja tvrde da nisu vidjeli niti jednog radnika na nasipu koji
je kljuðan za obranu od poplava tog dijela gtada. Onda si postavljamo pitanja ðto nadzorna
tijela tog graclevinskog podruðja rade.
Iskrenom izjavom glavnog direktora Hrvatskih voda, gospodina Ðurekovióa, reðeno je da se

to dogodilo zbog ljudskog faktora.
Sva sreóa da nije stradala privatna imovina jer izjava da ne5to nije napravljeno u skladu sa

strukom zbog konja otvara putza gomilu privatnih tuZbi.
Sto se tiðe ukupnih troõkova, morat óemo priðekati da se voda u potpunosti povuðe, izaói
óemo na teren te struðno i odgovorno pristupiti sanaciji terena.
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10. Sanja Miokovió pokazala je fotografrje koje pokazuju u kakvom stanju se nalazi bazenna
SRC-u Sisak. Fotografìje prikazuju gdje dolaze trenirati vrhunski sporta5i, gdje dolaze naSa

djeca, gdje dolaze na5i umirovljenici. Iz fotografija se vidi plijesan, hrda, stanje u kojem se

nalazi sisaðki bazen.
Vrtióka djeca dolaze na obuku plivanja u ustanovu koja je u izrazito lo5em stanju. To je jako
opasno i tuZno.
Vijeónica je upitala kada se oðekuje obnova sisaðkog bazena i kako sramota u centru grada
moZe biti smijeSna?

Marko Kriðka rekao je da je projekt obnove bazena predan APN-u te da se nada da óe odluka
o tome puno kraée biti donesena no Sto im je potrebno da donesu odluku o izgradnji
vi5estambenih zgrada nakon potresa. Bazen nismo mogli prijaviti Fondu solidarnostijer Fond
solidamosti ima sredstva iskljuðivo zaftnanciranje Steta od potresa.

Sto se tiðe obnove sisaðkog bazena, vijeónica Sanja Miokovió je rekla da ju brine je li
pregledana konstrukcija zgrade, je li ona sigurna jer se na fotografijama vide vanjska
o5teóenja. Naravno da se sanacija bazena ne moZe prijaviti u Fond solidarnosti, ali postoje
drugi fondovi gdje se sanacija moZe prijaviti.

11. MiSa Majkió Vukðevió postavila je pitanje Silviji MuZek. U kojoj fazi je konstrukcijska
obnova Munjare i zgrade u Ulici kralja Tomislava 40 te koja je njihova buduóa namjena?

Silvija MuZek odgovorila je da je krenula konstruktivna obnova zgrade u Ulici kralja
Tomislava na broju 40. Ukupna vrijednost tog projekta je 2,9 milijuna eura, a predviclena je za
uredske prostore.
Sto se tiðe Munjare, danas su potpisani ugovori, a ukupna vrijednost radova je 23 milijuna
eura. S radovima se poðinje sljedeói tjedan, a namjena zgrade je planetarij, odnosno
zvjezdamica.

Vijeénica MiSa Majkió Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

12. Gordana Sebek postavila je pitanje u ime roditelja uðenika, a radi se o prijevozu uðenika
Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa. Na koji naðin je osmi5ljen povratak uðenika kada su u
poslijepodnevnoj smj eni?

Goran Grgurað utvrdio je da je raspored prijevoza autobusa objavljen na internetskim
stranicama, a radi se o autobusima koji kruZe oko Osnovne Skole ,,22. lipanj". Autobusni
prijevoz besplatan je od stanice u centru grada do Zitne ulice. Autobusi redovito prometuju i
prevoze svu djecu i odrasle.

Vijeónica Gordana Sebek istaknula je da, kad se djeca vraóaju iz poslijepodnevne smjene,
djeca od prvog do ðetvrtog razreda nemaju podatak o terminima voínje, odnosno na koju
stanicu trebaju doói. Dio Frankopanske ulice do autobusnog kolodvora bio je zatvoren pa je tu
do5lo do dvojbi.

13. Karla Petek postavila je dva pitanja Maji Del-Vechio.
Sto je u tijeku i Sto nam predstoji u rekonstrukciji prometnica te koji je status radova na
njima?
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Maja Del-Vechio podsjetila je da se u samom centru grada izvode odredeni gradevinski
radovi. Rijeð je o prometnicama koje se obnavljaju iz Fonda solidarnosti, a to je Ulica Ivana
Kukuljevióa Sakcinskog, Frankopanskoj ulici, Ulici kralja Tomislava i Rimskoj ulici.
Zapoë,eti su radovi u Poljskoj ulici gdje imamo obnovu asfaltnog zastora i u Ulici
Brezoviðkog odreda u kojoj su zapoõeti radovi na sanaciji kolnika uz rje5avanje oborinske
odvodnje i izgradnju nogostupa.
Sljedeói tjedan nam predstoji uvoclenje u raclove na prometnicama u Sisku Novom, a rijeð je o
Vinogradskoj ulici i o nastavku prometnice koju smo zapoðeli u prvoj fazi, do ulaska u
bolnicu, a rijeð je iskljuðivo o vraóanju prometnice u ispravno radno stanje, zatim Ulica
Andrije Hebranga gdje óe biti provedena javna nabava za izgradnju nogostupa, uvodenje u
radove u Ulici Hrvatskih domobrana gdje óe se osim sanacije prometnice izgraditi nogostup
na dijelu gdje nogostup trenutaðno ne postoji, a nakon zavr5etka radova ulica óe imat novu
regulaciju prometa te ée jednim dijelom bitijednosmjerna.
Sisaðki vodovod odmah je nakon potresa pristupio sanaciji svoje infrastrukture te je prijavio u
Fond solidarnosti dva projekta. Jedan projekt je hitna sanacija infrastrukture od 2,6 milijuna
eura koje óe do 30. lipnja ove godine biti potro5eni u stopostotnom iznosu, a drugo je bilo
vraóanje u ispravno radno stanje infrastrukture u podruõju vodoopskrbe, a rijeð je o sanaciji
o5teóenja od potresa na podruöju vodospreme. To je projekt vrijedan 8.179,000,00 eura
bespovratnih sredstava kroz koji projekt bi se trebala obnoviti gradevinska konstrukcija I 1

objekata na zahvatu vodospreme, zatim rekonstrukcija nadzornog upravljaðkog sustava,
revitalizacija crpnog postrojenja, rekonstrukcija sustava grijanja i sprjeðavanje smrzavanja
postrojenja te rekonstrukcija sustava napajanja elektriðnom energijom sustava vodospreme.
Potrebnoje istaknuti projekt od 8.179,000,00 eura, a u ovoj fazitaj projekt se nalazi na85 Yo

iskori5tenosti, a do 30. lipnja ove godine bit óe u potpunosti iskori5ten.

Vijeónica Karla Petek bila je zadovoljna dobivenim odgovorima.

14. Lucija Matkovió upitala je kakav program nas oðekuje u povodu Dana grada Siska te kada
poðinje nova sezona nabazenima?

Goran Grgurað odgovorio je kako je pripremljen petodnevni program vezan uz obiljeZavanje
Dana grada Siska. Poðinje 31. svibnja s uliðnom utrkom koju Grad Sisak organizira zajedno s

Udrugom kineziologa grada Siska. U ðetvrtak imamo nekoliko ekolo5kih predavanja pa tako i
o za5titnim arheolo5kim istraZivanjima Gradskog muzeja Sisak. U petak poðinje vi5e
manifestacija. Poðinjemo manifestacijom ,,Uðenje kroz igru", u l0 sati je izloíba koju radimo
u suradnji sa Skolama i vrtiéima grada Siska, a organizator je Grad Sisak u suradnji s

Gradskom galerijom Striegl, u l7 sati imamo Program nostalgije koji radi Narodna knjiZnica i
ðitaonica Vlado Gotovac Sisak. U petak 2. lipnja u 19 sati odräat óe se sveðana sjednica
Gradskog vijeóa Grada Siska u atriju Gradskog muzeja Sisak, a naveðer slijedi koncert Tedija
Spalata. Subotnje jutro poðinje sisaðkim Tomos susret, nastavljamo s likovnom kolonijom
Slave Striegla u l0 sati kada poðinje i medunarodni karate turnir Sisak Cup u sportskoj
dvorani Zeleni brijeg. U 11 sati na korzu poðinje djeðja predstava ,oKlaunske ludorije" te se

kreóemo prema sredi5njem koncertu u 2l sat, a prije toga imat éemo predstavljanje Pop-rock
Skole koja óe imati koncert na korzu. Na velikoj bini u 2l sat gostuje Let3. Dan grada Siska,
4. lipnja popunili smo programima. Poðinjemo s Malom olimpijadom, u 11 sati je djeðja
predstava na korzu, a program se nastavlja i u poslijepodnevnim satima s predstavom uliönih
zabavljaéa, a u 19 satije zajedniðki koncert ,,Ladaricauo i Klape ,,Kolapljani".
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Sto se tiðe poðetkaradabazena, da nije ove ki5ne sezone, bazen bi veó zapoõeo s radom kao
Sto smo zapoðinjali prethodnih godina. Zbog togaje pomaknuto otvaranje sezone kupanja u
Capragu. Oðekujemo otvaranje upravo prilikom obiljeZavanjaDana grada Siska.

Aktualni sat zavr5en je u l8 sati i 5 minuta.

Utvrcluje se da je u l8 sati i l0 minuta sjednici pristupio vijeónik Robert Grubec pa je u
odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Sukladno ðlanku 66. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke Zupanije", broj 12109,20/09,9/10,4113,6/13-proðiSóeni tekst, lll13, l3ll3,
20117, l3ll8, l8/18-proðiSóeni tekst, 4120 i 8/21), Bojan Dadasovié predloZio je sljedeóe
dopune dnevnog reda:

Iza toðke 5. dodaje se toðka 6. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o ukidanju svojstva javnog dobra u opóoj uporabi".
Predlagatelj ica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zavptavne, imovinsko
pravne i opóe poslove

ObrazloZenje:

Svi dokumenti potrebni zaizradu materijala, zaprimljeni su nakon objave materijala na
sluZbenim stranicama Grada Siska te se predlaZe dopuna.

Iza toðke 6. dodaje se toðka 7. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o kratkoroðnom zaduienju Grada Siska".
Predlagateljica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

ObrazloZenje:

Kako do 30.06.2023. godine moraju biti plaóeni svi projekti, odnosno objekti koji se

konstruktivno obnavljaju, a koji se financiraju iz Fonda solidarnosti biti óe pojaðano plaóanje
obveza Grada Siska kroz mjesec lipanj. Dodatno, zaveéinu projekata ponudene su veóe cijene
od procijenjenih vrijednosti Sto je efekt stanja na trZiðtu (inflacije, nedostatak radne
gradevinske snage), a za prihvaé,anje veóih ugovorenih vrijednosti Grad Sisak dobio je
suglasnosti od nadleZnih ministarstava. Za sve ugovorene projekte bilo da se financiraju iz
Fonda solidamosti, iz programa Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 2021.-2026, iz
ostalih EU fondova Grad Sisak prije no Sto dobije povrat sredstava po zahtjevu za nadoknadu
sredstava u velikoj mjeri mora sam, vlastitim sredstvima pokrivati obveze.

Utvrduje se da su materijali za dopune dnevnog reda dostavljeni su vijeónicima na stolove.

Prije glasovanja o dopunama dnevnog reda Tomislav Kralj javio se za rijeë, rekav5i da je
krajnje neozbiljno traäiti dopunu dnevnog reda 5 minuta prije poðetka sjednice, osobito kada
se radi o Prijedlogu odluke o kratkoroðnom zaduíenju grada Siska na iznos od 15 milijuna
eura. U materijalu, unutar tablice moZemo proðitati oðekivani povrat. U obrazloäenju je
napisano da je to zbog premo5óivanja jazanastalogzbograzliëite dinamike priljeva sredstava
i dospijeóa obveza. Da ste radili, imali biste sredstva iz Fonda po dostavljenim situacijama. Vi
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niste radili i niste imali situacije. Besmisleno je podizati kredit jer ste dobili hrpu novaca pa je
ovo smije5no.
Tomislav Kralj zamolio je vijeónike da ne podrZe takvu odluku jer óe kredit pasti na teret
na5ih sugracfana. Neóe se sve stiói vratiti do 30. lipnja. To je laã Sto pi5e o oðekivanom
povratu. To je neistina.

Nakon rasprave Tomislava Kralja, prijedlog za dopunu dnevnog reda toðkom 6. usvojen je
jednoglasno s 20 glasova za.

Prijedlog za dopunu dnevnog reda toðkom 7. usvojen je s 12 glasova za i 8 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVI\I RED

1. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska

2. Prijedlog odluke o dono5enju II. lzmjena i dopuna Urbanistiðkog plana uredenja
Gospodarske zone Sisak-jug
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelié, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

3. a) Prijedlog odluke o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Peak energy d.o.o. za
osnivanje prava gratlenja na nekretninama u k.o. Novi Sisak (Podruðje 1.)
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj i5ta
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj i5ta

b) Prijedlog odluke o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Peak energy d.o.o. za osnivanje
prava gradenjana nekretninama u k.o. Novi Sisak (Podruðje 2.)
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj i5ta
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gratlevinskog zemlj iSta

4. a) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2022. godinu Silviju Vadli
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapñznanja

b) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2022. godinu Alemu Bioðióu
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

c) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2022. godinu Ivi DuZió
Predlagatelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javnapriznanja
lzvj estitelj : Zoran Sertió, predsj ednik Odbora za jav na priznanja
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d) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska lvani Tkalðió
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javnapriznanja

e) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Miloradu Galióu
Predlagatelj ; Zorcn Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvj estitelj : Zoran Sertió, predsj ednik Odbora za jav na priznanja

f) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska lgoru Lisecu
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

g) Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Sanji Basta
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
lzvj estitelj : Zoran Sertió, predsj ednik Odbora za jav na priznanja

h) Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Vesni MajdandZió
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapúznanja

5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog odluke o izmjeni Statuta
Gradskog muzeja Sisak
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druðtvo

6. Prijedlog odluke o ukidanju svojstva javnog dobra u opóoj uporabi
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

7. Prijedlog odluke o kratkoroðnom zaduíenju Grada Siska.
Predlagatelj ica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proöelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

Dnevni red usvojen je s 12 glasova za i 8 glasova protiv, Tomislava Kralj
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke
Sipu5a i Vesne Stengl.

a, Tomislava
Sebek, Ivice

TOðKA 1.

Zapisnik s 15. sjednice gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 20 glasovaza.

TOðKA 2.
Kod rasprave i odluðivanja u ovoj toðki dnevnog reda sjednicu je napustio vijeónik Tomislav
Kralj pa je u odluðivanju sudjelovalo 19 vijeónika.
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Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s 19 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o dono5enju II.Izmjena i dopuna Urbanistiõkog plana ureilenja Gospodarske zone

Sisak-jug

TOCKA 3.
Kod rasprave i odluðivanja u ovoj toðki dnevnog reda sjednicije pristupio vijeónik Tomislav
Kralj pa je u odluðivanju sudjelovalo 20 vijeénika.

Bojan Dadasovió objedinio je uvodno usmeno obrazloåenje i raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Zorana Sertióa, predsjednika Komisije za prodaju i
kupnju poljoprivrednog i gradevinskog zemlj iðta:

a) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Peak energy d.o.o. za osnivanje prava

gratlenja na nekretninama u k.o. Novi Sisak (Podruðje 1.)

b) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLTIKA
o prihvaóanju ponude trgovaðkog dru5tva Peak energy d.o.o. za osnivanje prava

gradenja na nekretninama u k.o. Novi Sisak (Podruõje 2.)

TOCKA 4.
Bojan Dadasovié objedinio je uvodno usmeno obrazloùenje i raspravu po svim podtoðkama.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenjaZorana Sertióa, predsjednika Odbora za javna
priznanja:

a) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska 2a2022. godinu Silviju Vadli

b) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2022. godinu Alemu Bioðióu

c) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2022. godinu Ivi DuZió
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d) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska Ivani Tkalðió

e) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska Miloradu Galióu

f) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska lgoru Lisecu

g) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Sanji Basta

h) Jednoglasno s 20 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Vesni Majdandäió

TOCKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 20 glasova za)

donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog odluke o izmjeni Statuta Gradskog

muzeja Sisak

U 17 sati i 20 minuta, Bojan Dadasovió zakazaoje pauzu zazajedniéku sjednicu Odboraza
statutarno pravna pitanja koji razmatra obje dopune dnevnog reda i Odbora za financije i
gospodarenje imovinom koji razmatra toðku 7.

ðlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja su: Bojan Dadasovió-predsjednik, Filip Pjerobon-
zamjenik predsjednika, Marko Rafaj, Zeljko Ðermanovié i Tomislav Kralj-õlanovi Odbora.

ðlanovi Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska su: Ivica Rendulió, Sonja
Borió, Zvonko Marincelj, Robert Grubec i Dubravka Sebek.

Zajedniéka sjednica odbora poðelaje u l8 sati i 25 minuta.

Utvrduje se da su zajedniðkoj sjednici nazoðni ðlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja:
Bojan Dadasovió, Filip Pjerobon i Zeljko Ðermanovió.

Odsutni: Marko Rafaj i Tomislav Kralj.
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Utvrcluje se da su zajedniðkoj sjednici nazoéna 3 ðlana Odbora za statutarno-pravna pitanja te
se mogu donositi pravovaljane odluke.

Utvrduje da su zajedniðkoj sjednici nazoðni ðlanovi Odbora za frnancije i gospodarenje
imovinom grada Siska: lvica Rendulió, Sonja Borió, Zvonko Marincelj i Robert Grubec.

Odsutna: Dubravka Sebek.

Utvrduje se da su zajedniðkoj sjednici nazoéna 4 élana Odbora za frnancije i gospodarenje
imovinom Grada Siska te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Toðku 6. obrazloLila je Gordana KarapandùaPrica, a u raspravi su sudjelovali Robert Grubec
i äeljko Ðermanovió.

Toðku 7. obrazloLila je Silvija MuZek, a u raspravi su sudjelovali Bojan Dadasovió i lvica
Rendulió.

Jednoglasno s 3 glasa za ðlanovi Odbora za statutarno-pravna pitanja dali su pozitivno
mi5ljenje na Prijedlog odluke o ukidanju svojstva javnog dobra u opóoj uporabi i proslijedili
ga Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Jednoglasno s 3 glasa za ðlanovi Odbora za statutamo-pravna pitanja dali su pozitivno
mi5ljenje na Prijedlog odluke o kratkoroðnom zaduíenju Grada Siska i proslijedili ga
Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Jednoglasno sa 4 glasa za ðlanovi Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska
dali su pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o kratkoroðnom zaduíenju Grada Siska i
proslijedili ga Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Zajedniéka sjednica odbora zavr5ena je u l8 sati i 40 minuta.

Pauza je zavrÉena u 18 sati i 45 minuta.

Utvrduje se da je nakon pauze sjednici bilo nazoðno l2 vijeónika te su se mogle donositi
pravovaljane odluke.

Sjednicu je napustilo sljedeóih 8 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovié, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Ivica Sipuõ i Vesna Stengl.

TOCKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 12 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o ukidanju svojstvajavnog dobra u opéoj uporabi

TOCKA 7.
U uvodnom usmenom obrazloZenju, Silvija MuZek kazalaje da se od GradskogvijeéatraLi
dono5enje Odluke o kratkoroðnomzaduienju Grada Siska za iznos do 15 milijuna eura kod
OTP Banke na rok do l2 mjeseci. Konkretno, radi se o projektima koji se financiraju iz Fonda
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solidarnosti. Sve situacije koje imamo moraju biti plaóene do 30. lipnja ove godine. Kako
Proraðun Grada Siska ne bi do5ao u problem s likvidno5óu, ovo je doslovce mjera
predostroZnosti, odnosno sigurnosti, a ne, konkretno, da óe Grad Sisak podignuti kredit od l5
milijuna eura. To nam nije namjera veé,kada dode situacija da trebamo platiti, u sluðaju da ne
moZemo platiti vlastitim sredstvima, povlaðimo dio kredita, kada nam se po zahdevu taj dio
sredstava vrati, mi automatski vraóamo taj iznos koji smo posudili. Za sada, Sto se tiðe
Proraðuna Grada Siska, likvidnosti Ziro raðuna Grada Siska. on je u dobrom stanju. sve je u
redu. Uredno se plaóaju svi krediti, uredno se plaóaju svi raðuni, nema nikakvih zastoja, tako
da nema bojazni da ée ovih l5 milijuna eura vraóati gradani grada Siska, odnosno da óe kredit
pasti na teret gradana. Znaéi, doslovce po nadoknadi sredstava, kako povuðemo tako i
vraóamo. Niti óe nama svih tih l5 milijuna biti proknjiZeno, niti óemo mi opteretiti Proraðun
Grada Siska za dodatnih l5 milijuna kuna. Ovakvu situaciju imali smo i2019. godine kada
smo konkretno imali projekt CIKS za koji smo prema OTP Banci poslali zahtjev za novðanim
sredstvima, a oni su nam ih isplatili. Toðno smo znali za koji projekt. Mi smo platili raðun,
slijedio je povrat sredstava, automatski smo vraóali sredstva OTP Banci. Na dan 31. prosinca
nismo imali obveze za taj kredit, niti nam je to opteretilo proraðun. Ovo je doslovce mjera
predostroZnosti.

Bojan Dadasovió je utvrdio da su ðlanovi odbora na zajedniðkoj sjednici pitali sve Sto su
smatrali da moraju pitati u vezi s kratkoroðnim zaduLenjem Grada Siska.

Jednoglasno s l2 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o kratkoroðnom zaduZenju Grada Siska

16. sjednica Gradskog vijeéa Grada Siska zavr5ena je u l8 sati i 55 minuta.

ZAPISNICAR PROðELNICA PRT,DSJEDNIK

Baljak Gordana KarapandZa Prica Bojan Dadasovié
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